

Title (en)
Mattress

Title (de)
Matratzenauflage

Title (fr)
Matelas

Publication
EP 1275327 A2 20030115 (DE)

Application
EP 02012687 A 20020607

Priority
DE 20111733 U 20010714

Abstract (en)

A demountable bed frame is made from light alloy/aluminium profiled struts (14) for the side sections and has cross members (18) of tubular material with clamping ends (40, 42) to secure to the side frames. The clamping ends are designed to clip onto the side frames when released. At least one side frame and one cross member are made of profiled struts. The mattress support laths (20) comprise flat metal strips with clamping ends to secure onto the side frames.

Abstract (de)

Es wird eine Matratzenauflage mit zwei Längsholmen (12, 14) und mindestens einem diese verbindenden Querholm (16, 18) beschrieben, wobei mindestens einer der Querholme (16, 18) zwei Klemmteile (40, 42; 40', 42') aufweist, von denen mindestens eines durch eine Spanneinrichtung (50) in zur Oberseite des benachbarten Längsholms (12, 14) senkrechter Richtung beweglich ist. Bei gelöster Spanneinrichtung (50) ist der Querholm (16, 18) vom Längsholm (12, 14) abhebbar oder auf diesen aufsetzbar. <IMAGE>

IPC 8 full level
A47C 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 23/062 (2013.01)

Cited by
CN108175213A; FR2856260A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
DE 20111733 U1 20011108; EP 1275327 A2 20030115; EP 1275327 A3 20031210

DOCDB simple family (application)
DE 20111733 U 20010714; EP 02012687 A 20020607